
 

 

  
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІ скликання 

 

                                                   П Р О Т О К О Л 

 

21 березня 2016  року                    м. Черкаси                                                № 4   

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 

 

 

Всього членів комісії – 6 

На засіданні присутні – 4 

 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський  В. М. 

Члени комісії: Коваленко В.М., Ковбоша О.Р., Сегеда А.В. 

 

ВІДСУТНІ: Озірний О.А., Похольчук Р.В. 

 

Запрошені: 

 

Данилевський Валерій Вікторович – начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації; 

 

Зеленський Максим Васильович – начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації; 

 

Карманнік Роман Володимирович – директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації; 

 

Кравченко Наталія Миколаївна – директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації; 

 

Лакуста Наталія Михайлівна – начальник відділу надання медичної допомоги 

матерям та дітям, фінансово-економічного забезпечення управління охорони 

здоров’я  облдержадміністрації; 

 

 



Пасічник Сергій Леонідович – директор Департаменту інформаційної 

діяльності та комунікацій з громадськістю облдержадміністрації; 

 

Івашина Юніана Юріївна – заступник начальника службиу справах дітей 

облдержадміністрації 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2015 рік 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 

2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2015 № 2-3/VІІ «Про 

обласний бюджет на 2016 рік» 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 

3. Про обласну Програму оздоровлення та відпочинку дітей на 2016-2020 роки 

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації 

 

4. Про внесення змін до рішення обласної ради  від 14.12.2011 № 10-2/VІ «Про 

обласну програму впровадження у навчально-виховний процес  

загальноосвітніх навчальних закладів інформаційно-комунікаційних технологій 

«Сто відсотків» на період до 2015 року» (продовжено до  01.01.2018, рішення 

від 05.03.2015 № 38-7/VІ) 

Данилевський  

Валерій Володимирович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

 

5. Про внесення змін до рішення обласної ради  від 14.12.2011 № 10-2/VІ «Про 

обласну програму підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти 

на період до 2015 року» 

Данилевський  

Валерій Володимирович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

 

6. Про хід виконання рішення обласної ради від 26.06.2012 №16-4/VІ (із 

змінами) «Про програму розвитку туризму в Черкаській області на 2012-2020 

роки» 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 



7. Про внесення змін до рішення обласної ради від 26.06.2012 № 16-4/VІ «Про 

затвердження програми розвитку туризму у Черкаській області на 2012-2020 

роки» 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

8. Про хід виконання у 2015 році рішення обласної ради від 21.08.2012 № 17-

3/VІ  «Про обласну програму з виконання Національного плану дій щодо 

реалізації Конвенції ООН про права дитини на 2012-2016 роки» 

Іващенко 

Юніана Юріївна 

- заступник начальника служби у справах дітей 

облдержадміністрації 

 

9. Про хід виконання у 2015 році рішення обласної ради від 14.12.2011 № 10-

1/VІ «Про обласну програму розвитку дошкільної освіти на період до 2017 

року» 

Данилевський  

Валерій Володимирович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

 

10. Про хід виконання у 2015 році рішення обласної ради від 25.06.2015 № 41-

4/VІ  «Про обласну цільову програму з ліквідації наслідків надзвичайної 

ситуації та впровадження заходів з енергозбереження у Черкаському 

Національному університеті імені Богдана Хмельницького на 2015-2019 роки» 

Данилевський  

Валерій Володимирович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

 

11. Про хід виконання у 2015 році рішення обласної ради від 28.08.2015 №42-

4/VІ «Про обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 

2015-2018 роки» 

Лакуста 

Наталія Михайлівна 

- начальник відділу надання медичної 

допомоги матерям та дітям, фінансово-

економічного забезпечення управління  

охорони здоров’я облдержадміністрації 

 

12. Про хід виконання у 2015 році рішення обласної ради від 41.04.2015 № 39-

5/VІ «Про обласну програму профілактики та лікування стоматологічних 

захворювань на 2015-2020 роки» 

Лакуста 

Наталія Михайлівна 

- начальник відділу надання медичної 

допомоги матерям та дітям, фінансово-

економічного забезпечення управління  

охорони здоров’я облдержадміністрації 

 



13. Про хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 №39-3/VІ «Про 

обласну програму розвитку громадянського суспільства на період до 2019 

року» 

Пасічник 

Сергій Леонідович 

- директор Департаменту інформаційної 

діяльності та комунікацій з громадськістю  

облдержадміністрації 

14. Про хід виконання у 2015 році рішення обласної ради від 21.08.2012 № 17-

3/VІ «Про програму підтримки українського козацтва в Черкаській області на 

2012-2015 роки». 

Пасічник 

Сергій Леонідович 

- директор Департаменту інформаційної 

діяльності та комунікацій з громадськістю  

облдержадміністрації 

15. Про план роботи комісії на 2016 рік. 

Доманський  

Володимир Миколайович 

- голова постійної комісії 

 

 

16. Про внесення змін до рішення обласної радивід 19.02.2016 № 3-46/VІІ «Про 

звернення депутатів Черкаської обласної ради до Кабінету Міністрів України, 

Міністерства освіти і науки України та Національного банку України щодо 

передачі Черкаського навчально-наукового інституту ДВНЗ «Університет 

банківської справи» з державної власності до спільної власності територіальних 

громад Черкаської області з віднесенням його до сфери управління Черкаської 

обласної ради» 

Ковбоша 

Оксана Романівна 

- депутат обласної ради, секретар постійної 

комісії 

 

1.СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М. директор Департаменту фінансів поінформувала про 

виконання обласного бюджету за 2015 рік, детальніше зупинилась на 

показниках, що стосуються галузі освіти та культури. Вона, зокрема, сказала, 

що на утримання закладів освіти обласного підпорядкування за загальним 

фондом спрямовано 97,6% до уточнених планових призначень на рік. По 

управлінню освіти і науки облдержадміністрації асигнування використані на 

97,2% до уточнених призначень. За рахунок цих коштів утримувалися 1 дитячий 

будинок, 16 шкіл-інтернатів, 3 навчально-реабілітаційні центри, 3 позашкільні 

навчальні заклади, 2 вищі навчальні заклади І-ІІ рівнів акредитації, 22 

професійно-технічні навчальні заклади, інститут післядипломної освіти 

педагогічних працівників, централізована бухгалтерія та обласна психолого-

медико-педагогічна консультація. На утримання установ культури і мистецтва 

обласного підпорядкування та проведення заходів по загальному фонду 

спрямовано 99,9% до уточнених планових призначень. На виконання програм та 



заходів з фізичної культури та спорту спрямовано 3 120,3 тис. грн., з яких 

виплата стипендій перспективним спортсменам області – 288,0 тис. грн. 

ВИСТУПИВ: Доманський В.М., який запропонував інформацію про виконання 

обласного бюджету взяти до відома, проект рішення «Про звіт про виконання 

обласного бюджету за 2015 рік» внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про звіт про виконання обласного 

бюджету за 2015 рік» та рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

2.СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н.М. Доповідач наддала інформацію щодо пропонованих змін до 

рішення обласної ради від 22.12.2015 № 2-3/VІІ «Про обласний бюджет на 2016 

рік». Вона, зокрема, сказала, що за рахунок залишку коштів освітньої субвенції 

станом на 01.01.2016 збільшуються видатки управлінню освіти і науки 

облдержадміністрації, суми зазначені у документах, що надані депутатам. 

Виділено кошти управлінню освіти і науки облдержадміністрації по КТКВ 

070304 «Спеціальні загальноосвітні школи-інтернати, школи та інші заклади 

освіти для дітей з вадами у фізичному чи розумовому розвитку» на капітальний 

ремонт котельні з встановленням твердопаливних котлів Смілянської 

спеціалізованої школи-інтернату Черкаської обласної ради. Також виділено 

кошти для підготовки та участі збірної команди школярів у фінальній частині V 

Спортивних ігор України, для придбання спортивного знаряддя, взуття, одягу 

для спортсменів ліцензіатів ХХХІ Олімпійських та ХV Параолімпійських ігор. 

В рамках виконання програми розвитку інформаційного простору Черкаської 

області на 2012-2016 роки також збільшено бюджетні асигнування, суми 

зазначено у документах, що роздані депутатам. 

ВИСТУПИЛА: Коваленко В.М. поцікавилась, чи не відбулося змін щодо 

системи фінансування профтехосвіти. Наталія Миколаївна сказала, що 

зверталися листом до Верховної ради, обіцяють розглянути це питання. 

Валентина Михайлівна поцікавилась, чи не можна збільшити фінансування 

книги «Історія Черкащини». Доповідач пояснила, що, за інформацією 

директора Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій з 

громадськістю облдержадміністрації Пасічника С.Л., що книга ще не готова, 

вона на доопрацюванні, питання перебуває на контролі. Коваленко В.М. 

запропонувала підтримати даний проект рішення і пропонувати для розгляду на 

сесії. 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 22.12.2015 № 2-3/VІІ «Про обласний бюджет на 2016 рік»  і 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 



3.СЛУХАЛИ:  

Зеленського М. В., він, зокрема, зазначив, що обласна Програма оздоровлення 

та відпочинку дітей на 2016-2020 роки враховує моніторинг реалізації 

попередньої програми та акцентує увагу на збереженні мережі дитячих закладів 

та розвитку матеріально-технічної бази закладів, яка повинна відповідати 

Державним соціальним стандартам кількісного і якісного оздоровлення та 

відпочинку дітей. Заходами програми враховано відпочинок дітей учасників 

АТО та внутрішньо - переміщених дітей. 

ВИСТУПИЛА: Коваленко В.М., яка запропонувала підтримати даний проект 

рішення і пропонувати для розгляду на сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про обласну Програму оздоровлення та 

відпочинку дітей на 2016-2020 роки» підтримати і пропонувати розглянути на 

сесії обласної ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

4.СЛУХАЛИ:  

Данилевського В.В. Він прокоментував суть запропонованих змін до даного 

проекту рішення. 

ВИСТУПИВ: Сегеда В.В.. Він зазначив, що ця проблема є на сьогодні 

актуальною, потрібною, запропонував підтримати даний проект рішення і 

пропонувати для розгляду на сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради  від 

14.12.2011 № 10-2/VІ «Про обласну програму впровадження у навчально-

виховний процес  загальноосвітніх навчальних закладів інформаційно-

комунікаційних технологій «Сто відсотків» на період до 2015 року» 

(продовжено до  01.01.2018, рішення від 05.03.2015 № 38-7/VІ) підтримати і 

пропонувати для розгляду на сесії обласної ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

5.СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. Доповідач пояснив суть змін до даного рішення, зокрема, 

зазначив, що придбання шахових кабінетів здійснюватиметься  за принципом 

дольової участі: (20/80%). 

ВИСТУПИВ: Похольчук Р.В., який запропонував підтримати даний проект 

рішення і пропонувати для розгляду на сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради  від 

14.12.2011 № 10-2/VІ «Про обласну програму підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти на період до 2015 року» підтримати і 

пропонувати для розгляду на сесії обласної ради. 

 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 



6.СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який поінформував про стан виконання програми розвитку 

туризму у звітному періоді. 

ВИСТУПИВ: Сегеда А.В. Він запропонував інформацію взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням даного рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію про стан виконання рішення обласної ради від 

26.06.2012 №16-4/VІ (із змінами) «Про програму розвитку туризму в 

Черкаській області на 2012-2020 роки» взяти до відома, продовжити контроль 

за виконанням рішення. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 
 

7.СЛУХАЛИ:  

Карманніка Р.В. Він зазначив, що внесення змін до програми дозволить 

закріпити позитивні тенденції розвитку туристичної індустрії регіону та 

поліпшити імідж області як одного з туристично -  привабливих регіонів 

України для залучення більшої кількості туристів та іноземних інвестицій. 

ВИСТУПИВ: Сегеда А.В., який запропонував підтримати даний проект 

рішення і рекомендувати для розгляду на сесії 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про хід виконання рішення обласної ради від 

26.06.2012 №16-4/VІ (із змінами) «Про програму розвитку туризму в 

Черкаській області на 2012-2020 роки» підтримати і рекомендувати для 

розгляду на сесії обласної ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 
 

8.СЛУХАЛИ: Івашину Ю.Ю., яка, зокрема, зазначила, що у рамках проведення 

обов’язкового медичного профілактичного огляду протягом 2015 року, за 

попередніми даними, оглянуто 84122 дитини у дитячих амбулаторно-

поліклінічних закладах за участю батьків, що становить 99,2% від загальної 

кількості дітей, що підлягають профілактичним оглядам. На 01.01.2016 в 

області створено та ефективно функціонують 2 кабінети медико-соціальної 

допомоги дітям та молоді зі статусом «Клініка, дружня для молоді», які 

знаходяться у Черкаській та Уманській дитячих лікарнях. Протягом 2015 року, 

за попередніми даними, в місцевих санаторіях області пролікувалися 5929 

дітей. Державну соціальну допомогу відповідно до ЗУ «Про державну 

допомогу сім’ям з дітьми» призначено 63582 сім’ям. 

ВИСТУПИЛА: Коваленко В.М. Вона запропонувала інформацію взяти до 

відома, продовжити контроль за виконанням даного рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію про стан виконання рішення обласної ради від 

21.08.2012 № 17-3/VІ  «Про обласну програму з виконання Національного 

плану дій щодо реалізації Конвенції ООН про права дитини на 2012-2016 роки» 

взяти до відома, продовжити контроль за виконанням даного рішення. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 



9.СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. Він, зокрема, зазначив, що станом на 01.01.2016 в області 

функціонує 680 дошкільних навчальних закладів. Усіма формами дошкільної 

освіти охоплено 98% дітей віком від 3 до 7 років. У всіх містах та районах 

області здійснені заходи щодо покращення матеріально-технічної бази: 

проведені косметичні та капітальні ремонти. У всіх ДНЗ введено єдину систему 

електронної реєстрації дітей. Діти, які виховуються у ДНЗ області, 

стовідсотково забезпечені гарячим харчуванням. Робота щодо виконання 

обласної програми розвитку дошкільної освіти на період до 2017 року 

продовжується. 

ВИСТУПИЛА: Коваленко В.М., яка запропонувала інформацію про стан 

виконання програми взяти до відома, продовжити контроль за виконанням 

даного рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію про стан виконання програми взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 14.12.2011  

№ 10-1/VІ «Про обласну програму розвитку дошкільної освіти на період до 

2017 року». 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

10.СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. Він поінформував, що за звітний період виготовлено 

проектно-кошторисну документацію вартістю 37,0 тис. грн.; триває 

коригування креслень будівельної частини та перерахунок кошторисної 

документації (Інформація додається, додаток 1). 

ВИСТУПИЛА: Коваленко В.М., яка сказала, що проблема важлива, потребує 

значних фінансових вкладень, але її треба вирішувати. Запропонувала 

інформацію взяти до відома, продовжити контроль за виконанням даного 

рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію про стан виконання програми взяти до відома, 

продовжити  контроль за виконанням рішення обласної ради від 25.06.2015  

№ 41-4/VІ  «Про обласну цільову програму з ліквідації наслідків надзвичайної 

ситуації та впровадження заходів з енергозбереження у Черкаському 

Національному університеті імені Богдана Хмельницького на 2015-2019 роки». 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

11.СЛУХАЛИ: 

Лакусту Н.М. Вона зазначила, що за звітний період  проведено 4 засідання 

Обласної ради з питань протидії туберкульозу та ВІЛ-інфекції/СНІДУ, на яких 

було розглянуто 18 питань. При обласній раді з питань протидії туберкульозу 

та ВІЛ-інфекції створена та працює між секторальна робоча група; робоча 

група з питань замісної підтримувальної терапії а також група моніторингу та 



оцінки ефективності заходів, які забезпечують контроль за епідемією ВІЛ-

інфекції/СНІДу. Підготовлено проект РП МіО на 2015-2018 роки, який 

проходить погодження у структурних підрозділах облдержадміністрації, 

територіальних органах міністерств, відомств, недержавних організаціях. 

ВИСТУПИВ: Доманський В.М., який запропонував інформацію про стан 

виконання програми взяти до відома, продовжити контроль за виконанням 

даного рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію про стан виконання програми взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 28.08.2015 

№42-4/VІ «Про обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-

інфекції/СНІДу на 2015-2018 роки». 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

12.СЛУХАЛИ: 

Лакусту Н.М. яка, зокрема, зазначила, що в області продовжується робота з 

підготовки та прийняття  програм профілактики та лікування стоматологічних 

захворювань. Відповідно до програми у 2015 році було заплановано затвердити 

фінансування у трьох районах (Драбівському, Катеринопільському, Корсунь-

Шевченківському). Заходи щодо виконання Програми реалізовано лише у 

Драбівському районі. Станом на 30.01.2016 затверджено міські та районні 

програми у містах Сміла, Умань, Ватутіне та у 16-ти районах області. У трьох 

районах, а саме, Городищенському, Канівському та Чигиринському 

підготовлено проекти районних програм, які перебувають на етапі розгляду 

районних рад. У Кам’янському районі відповідна програма не розроблена. 

ВИСТУПИЛА: Ковбоша О.Р, яка запропонувала інформацію взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням даного рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію  про   стан   виконання   рішення   обласної  ради  від  

24.04. 2015 № 39-5/VІ «Про хід виконання обласної програми профілактики та 

лікування стоматологічних захворювань на 2015-2020 роки» взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням рішення. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

13.СЛУХАЛИ: 

Пасічника С.Л. який, зокрема, сказав, що у 2015 році проведено 8 

засіданьгромадської ради при голові обласної державної адміністрації, а також 

ряд зустрічей з членами громадської ради. У листопаді-грудні 2015 року 

проведено конкурс з відбору соціальних проектів неурядових організацій, 

спрямованих на розв’язання важливих проблем громадськості області згідно з 

восьми пріоритетними напрямами. Незалежні соціологічні дослідження не 

проводились у зв’язку з відсутністю коштів. 



ВИСТУПИЛА: Коваленко В.М. Вона запропонувала  інформацію про стан 

виконання обласної програми розвитку громадянського суспільства взяти до 

відома, продовжити контроль за виконанням даного рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію про стан виконання рішення обласної ради від 

24.04.2015 №39-3/VІ «Про обласну програму розвитку громадянського 

суспільства на період до 2019 року» взяти до відома, продовжити контроль за 

виконанням даного рішення. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

14.СЛУХАЛИ: 

Пасічника С.Л. Він надав інформацію про виконання рішення обласної ради від 

21.08.2012 № 17-3/VІ «Про програму підтримки українського козацтва в 

Черкаській області на 2012-2015 роки». Зокрема, зазначив, що відділом 

культури і туризму виконкому Канівської міської ради залучено до співпраці 

членів Канівського козацького полку МГО «Міжнародний союз козацтва» в 

організації та участі у святкових міських заходах. Упродовж 2015 року козацькі 

організації були задіяні у заходах, які проводились у м. Чигирині та на території 

району. У бібліотечних закладах Смілянського району проведені тематичні 

виставки та історико-краєзнавчі мандрівки: «Козацькими стежинами 

Черкащини», «Славетні гетьмани України», «За волю та козацьку долю», 

«Богдан Хмельницький – величний гетьман України» та ін. Письменник Василь 

Шкляр презентував читачам Лисянщини свій новий роман «Чорне сонце». 

Книга написана на основі реальних подій про сучасну війну. У жовтні 2015 

року  в м. Каневі на березі Дніпра відбулась патріотична спортивно-пізнавальна 

програма «Козацькому роду нема переводу» серед учнів 7-х класів шкіл міста. 

ВИСТУПИЛА: Коваленко В.М. Вона запропонувала інформацію взяти до 

відома, програму зняти з контролю у зв’язку із закінченням терміну дії. 

ВИРІШИЛИ: інформацію про виконання програми взяти до відома, рішення 

обласної ради від 21.08.2012 № 17-3/VІ «Про програму підтримки українського 

козацтва в Черкаській області на 2012-2015 роки» зняти з контролю у зв’язку із 

закінченням його дії. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

15.СЛУХАЛИ: 

Доманського В.М. який зачитав проект плану роботи постійної комісії обласної 

ради з питань освіти, науки, культури, молодіжної політики і спорту на 2016 

рік. 

 

 



ВИСТУПИВ: Сегеда А.В. Він запропонував підтримати проект плану роботи 

постійної комісії;  пропозиції і доповнення, надані на минулому засіданні 

комісії,  враховано. 

ВИРІШИЛИ:  план роботи постійної комісії затвердити. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

16.СЛУХАЛИ: 

Ковбошу О.Р. Вона поінформувала, що на прядок денний чергової сесії обласної 

ради внесено питання, що стосується Черкаського інституту банківської справи. 

Ковбоша О.Р. наголосила, що цей інститут є частиною державного вищого 

навчального закладу Університету банківської справи, тому обласна рада не має 

повноважень розпоряджатися майном інституту. У зв’язку з цим запропонувала 

зняти з порядку денного сесії це питання. Також повідомила, що підстави для 

внесення цього питання в порядок денний сесії є сумнівними, оскільки 

звернення окремих представників Інституту банківської справи порушує статут 

університету. 

ВИСТУПИЛА: Коваленко В.М. запропонувала начальнику управління освіти і 

науки облдержадміністрації поінформувати присутніх як фахівця, що 

безпосередньо опікується ситуацією. Данилевський В.В. повідомив, що з 

колективом зустрітися не зміг, оскільки у приміщення його не пустила охорона. 

Зробити певні висновки не вдалося. Коваленко В.М. запропонувала зняти дане 

питання з розгляду на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: пропонувати проект рішення «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-46/VІІ «Про звернення депутатів Черкаської 

обласної ради до Кабінету Міністрів України, Міністерства освіти і науки 

України та Національного банку України щодо передачі Черкаського 

навчально-наукового інституту ДВНЗ «Університет банківської справи» з 

державної власності до спільної власності територіальних громад Черкаської 

області з віднесенням його до сфери управління Черкаської обласної ради»  

зняти з розгляду на сесії обласної ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

Голова  комісії                                                                                 В.М. Доманський 

 

Секретар                                                                                              О.Р. Ковбоша 

 

 

 

 

 

 


